



Scotia
INVESTMENTS

A Member of the Scotia Investments Family of Companies

1 avril, 2024

À : NOS ESTIMÉS CLIENTS

SUJET : AUGMENTATION DE PRIX, SUPPORTS 4 TASSES, PRODUCE PAKS, BOITES À PETITS FRUITS (BERRY BOXES), PLATEAU POUR ALIMENTS, ASSIETTE EN PULPE, PLATEAU CORNET CARTON (REF #18074)

À la suite de la hausse des coûts des matériaux, CKF annonce une augmentation de prix de 12% à compter du 1er juin 2024 sur les items EN PULPE compris les catégories de produits mentionnées ci-dessus.

Toutes les commandes reçues avant la date mentionnée ci-dessus, seront facturées aux prix en vigueur. CKF Inc. se réserve le droit de limiter tous les chargements de commandes (Les commandes dépassant 10 jours de quantités d'achats normaux). Ces commandes doivent être livrées dans les 10 jours suivant l'augmentation de prix.

CKF Inc. vous remercie de votre compréhension.
Nous apprécions votre clientèle et nous avons hâte de vous servir à l'avenir.

Sincèrement,

Rhonda Sanders
Vice-Président des Ventes et du Marketing
CKF Inc.



A Member of the Scotia Investments Family of Companies



Scotia
INVESTMENTS

A Member of the Scotia Investments Family of Companies

April 1st, 2024

TO: OUR VALUED CUSTOMERS

SUBJECT: PRICE INCREASE ON 4 CUP CARRIERS, PRODUCE PAKS, BERRY BOXES, FOOD TRAYS, PIE PLATES, CONE SERVERS, SHO PAK PRODUCTS (REF # 18074)

As a result of continued rising costs of material, CKF is announcing a price increase effective June 1st, 2024 of 12% on pulp items including the above mentioned product categories.

All orders received prior to the above mentioned date will be invoiced at current prices. CKF Inc. reserves the right to restrict all loading orders (orders that exceed 10 days of normal buying quantities). Orders must be delivered within 10 days of the price increase.

CKF Inc. would like to thank you for your understanding. We value your business and look forward to servicing you in the future.

Sincerely,

Rhonda Sanders
Vice President of Sales & Marketing
CKF Inc.



A Member of the Scotia Investments Family of Companies